


Mitkä ovat ne keskeiset asiat joihin tämän hankkeen pitäisi tuoda muutosta
tai kehitystä?

Missä asioissa tarvitaan enemmän informaatiota ja tietoa?

Kuinka voidaan kehittää yhteistyötä ja luottamusta eri intressiryhmien
välillä, esim. niiden jotka ovat edustettuina hankkeen ohjausryhmässä?

Mitkä ovat positiiviset asiat merimetson suhteen Pohjanmaan rannikolla ja
merimetsoasioiden käsittelyllä?

Onko muuta lisättävää yllä oleviin kysymyksiin?



Yhteensä 9 kokousta, yksi jalkautettu kokous Monå-Kantlaxissa

Kuunneltu asiantuntijoita, 3 tutkijaa, hallintoviranomainen, juristi

Tilattu kaksi selvitystä

Keskusteltu vilkkaasti merimetsoasiaan liittyvistä kysymyksistä

Sovittu yhteisestä visiosta – elinvoimainen merimetsokanta mahdollisimman
pienillä haitoilla

Raportin työstäminen



Keskustelua ylläpidetty viranomaisten ja eri intressiryhmien välillä,
kehitystä parempaan nähtävissä

Suunnitellut selvitykset tehty

Yhteinen loppuraportti muutamilla täydentävillä mielipiteillä

Lupakäsittely ennallaan, haitankärsijöiden asema ennallaan

………………..

Merimetsokonfliktin kustannukset yhteiskunnalle!?



Keskustelua jatketaan alueellisesti erillisessä merimetsotyöryhmässä
Ely –keskuksen kalatalousyksikön vetämänä (viranomaisten ja intressi-
ryhmien yhteinen asia)

Ohjeet poikkeuslupien käsittelylle tulee uusia ja menettelyä keventää
hakijoiden osalta (viranomaisten asia)

Merimetson statusta suojeltuna lajina tulee arvioida uudestaan
(poliittinen päätös)

………………..

Kiitos!Kiitos!

MitenMiten tästätästä eteenpäineteenpäin??


